
  

  

  

Zápis ze schůze školské rady ZŠ a MŠ Kladno, Doberská 323 v Kladně Rozdělově, konané dne 15. 10. 2014 

v 16.00 hodin v budově školy. 

  

Přítomni:  Mgr. Karel Albrecht, předseda  

   Mgr. Lenka Hanzlíková, zástupkyně učitelů  

    Mgr. Ivana Bešťáková, ředitelka školy   

    Ing. Lucie Vodičková, zástupkyně rodičů  

                         Ing. Daniel Jiránek, zástupce zřizovatele  

  

  

Pořad jednání schůze:  

1. Projednání a schválení výroční zprávy 

2. Seznámení se závěry školní inspekce  

 

  

ad 1) Ředitelka školy seznámila přítomné členy školské rady s výroční zprávou za školní rok 2013/2014.  

 

Po seznámení se s obsahem výroční zprávy přistoupila školská rada k hlasování o jejím schválení:  

Pro:  4      Proti:  0  

Výroční zpráva byla školskou radou schválena jednohlasně.  

  

  

ad 2) Ředitelka školy seznámila členy školské rady se závěry školní inspekce provedené v únoru 2014. 

Školské radě byly předloženy písemné závěry inspekce. Inspekce vytkla škole vyšší počet integrovaných 

žáků ve čtvrté třídě. Škola tento problém vyřešila ve školním roce 2014/15 rozdělením páté třídy na dvě. Jiná 

závažnější pochybení se ve výsledcích zprávy neobjevila. 

  

  

Vzhledem k tomu, že školská rada neměla žádné další body k projednání, byla ukončena v 17.00 hodin.  

  

  

  

  

…………………………………………………  

Mgr. Karel Albrecht, předseda  


